
 
 

Številka: 2024-2025/5 

Datum: 31. 3. 2025 

 

ZAPISNIK 
 

5. redne sejo Sveta zavoda v šolskem letu 2024/2025. Seja je potekala v sredo, 19. 3. 2025 ob 

16.30 v prostorih Šolskega centra Postojna, učilnica št. 16. 

 

 

Prisotni člani na seji:  
Ariana Jurca, Pangos Mirjam,  Marija Pirih, mag. Anita Knez, Kovač Katarina, Proca 

Anatolie, Vadnov Ema, Alina Lorenzetti, Rado Bajt, Darko Mislej in Ramiz Selmani 

 

Odsotni člani:  

Darja Jenko, Tadej Boštjančič 

 

Odsotni člani, podali pooblastilo predsednici sveta:             

Maja Batista, Andrej Breznikar, Vid Zigmund in Mark Albreht 

                             

  

Vabljeni:   -  Helena Posega Dolenc, ravnateljica OE/ direktorica ŠC Postojna (prisotna) 

                  -  Mirjana Jozić, računovodkinja (prisotna) 

       -  Slavko Božič, ravnatelj VSŠ (prisoten) 

 

Predsednica Sveta zavoda, Ariana Jurca je odprla sejo in pozdravila člane Sveta zavoda ter 

povabljene. Preverila je sklepčnost in ugotovila, da je bilo od 17 članov Sveta zavoda prisotnih 

11 članov, 4 člani so podali pisno pooblastilo predsednici, 1 član je sporočil svojo odsotnost in  

1 član se pa vabilu ni odzval. 

 

Skupaj je bilo prisotnih (s pooblastilom) 15 članov, kar pomeni, da je bil Svet zavoda sklepčen. 

 

Predsednica sveta je prebrala dnevni red.  

 

Dnevni red: 

     

1. Potrditev zapisnika 4. seje Sveta zavoda ŠC Postojna (priloga) 

2. Potrditev Vsebinskega, finančnega in kadrovskega načrta SŠ za leto 2025 in Poslovnega 

načrta VSŠ za leto 2025 (priloga)  

3. Obravnava in potrditev učnega načrta: Carinski postopki kot predmet odprtega kurikula 

1 v študijskem programu Logistično inženirstvo za študijsko leto 2025/2026 (priloga) 

4. Seznanitev sveta zavoda s prejetimi vlogami in pregled razpisnih pogojev prijavljenih 

kandidatov  

5. Tekoča problematika. 

 



Ad 1: Potrditev zapisnika 4. seje Sveta zavoda ŠC Postojna (priloga) 

 

Predsednica SZ, Ariana Jurca je na hitro povzela sklepe iz 4. seje ter dala predlog sklepa na 

glasovanje. Člani zavoda so predlagani sklep soglasno potrdili.  

 

Predlog sklepa 1/5: potrdi se zapisnik 4. seje Sveta zavoda ŠC Postojna  

 

Ad 2: Potrditev Vsebinskega, finančnega in kadrovskega načrta za leto 2025 in Poslovnega 

načrta za VSŠ za leto 2025 

Ravnateljica OE / direktorica je predstavila Vsebinski, finančni in kadrovski načrt za leto 2025. 

Člane sveta zavoda je obenem obvestila, da je bil februarja 2025 sprejet nov ustanovitveni akt. 

Spremembe se nanašajo predvsem na področje vodenja zavoda in organizacijo celotne 

organizacijske enote. 

Računovodski del načrta je predstavila računovodkinja Mirjana Jozić. Podrobno je komentirala 

bilanco stanja ter pojasnila razloge za spremembe pri posameznih postavkah. Izobraževalni 

programi financirani po metodologiji na dijaka v sekundarnem izobraževanju izkazujejo 

presežek odhodkov nad prihodki v višini 83.840,00 eur, od tega načrtujemo, da bomo s strani 

MVI dobili dodatnih 58.062,43 eur za delovanje enote v Ilirski Bistrici (kot vsako leto 

Predsednica sveta zavoda je nato k predstavitvi poslovnega načrta Višje strokovne šole povabila 

ravnatelja Slavka Božiča. Ta je na kratko predstavil dolgoročne in kratkoročne cilje šole ter 

izpostavil pomen izbirnosti programov. V prihodnjem študijskem letu bo namreč omogočen 

prvi vpis v novi program Logistično inženirstvo, zaradi česar bo potrebno zagotoviti dodatne 

kadre. Ravnatelj je nekaj besed namenil tudi načrtovanju kadrovske okrepitve, ki bo ključna za 

uspešno izvedbo novega študijskega programa. 

Predsednica SZ se je vsem zahvalila za predstavitev Vsebinskega, finančnega in kadrovskega 

načrt za leto 2025 ter odprla razpravo, na katero člani niso imeli pripomb. Predlagan sklep je 

podala na glasovanje, kateri je bil soglasno potrjen. 

 

Predlog sklepa 2/5: potrdi se Vsebinski, finančni in kadrovski načrt SŠ za leto 2025 in 

Poslovni načrt VSŠ za leto 2025 

 

Ad 3: Obravnava in potrditev učnega načrta: Carinski postopki kot predmet odprtega 

kurikula 1 v študijskem programu Logistično inženirstvo.  

 

Ariana Jurca je predala besedo ravnatelju VSŠ, ki je podal obrazložitev učnega načrta za nov 

študijski program, ki bo zaživel v naslednjem študijskem letu. Slavko Božič je na kratko 

predstavil predmet Carinski postopki, članom predstavil splošne cilje predmeta, kompetence, 

ki jih bodo študentje pridobili, operativne cilje ter študentske obveznosti pri izvedbi predmeta. 

 

Člani SZ niso imeli nobenih pripomb in je predsednica SZ dala predlagani sklep na glasovanje. 

 

Predlog sklepa 3/5: potrdi se učni načrt: Carinski postopki kot predmet odprtega 

kurikula 1 v študijskem programu Logistično inženirstvo 

 

 

Ad 4: Seznanitev sveta zavoda s prejetimi vlogami in pregled razpisnih pogojev prijavljenih 

kandidatov. 

 



Na vodstvena delovna mesta, ki so bila objavljena v Uradnem listu dne 21. 2. 2025, na oglasni 

deski SŠ in VSŠ ter na spletni strani šole, so v razpisanem roku prispele štiri prijave. 

 

Za delovno mesto ravnatelja OE Srednja strojna in ekonomska šola / direktorja ŠC Postojna sta 

se prijavili: 

 mag. Petra Bremec, profesorica strokovnih predmetov, 

 Miša Stržinar, specialistka managementa. 

 

Za delovno mesto ravnatelja OE Gimnazija, vzgojiteljska in računalniška šola ŠC Postojna sta 

se prijavila: 

 Goran Uljan, profesor matematike, 

 Miša Stržinar, specialistka managementa. 

 

Ravnateljica je pojasnila, da je bilo pri pripravi razpisov ugotovljeno, da bi za vodstvena 

delovna mesta Svet zavoda moral razpisati samo DM za ravnatelja OE/direktorja. Pravna služba 

MVI je utemeljila prehodne in končne določbe novega UA ŠC Postojna s pojasnilom, da je 

trenutna sestava SZ kompetentna za izpeljavo postopka za DM ravnatelj OE srednje strojne in 

ekonomske šole/direktor. Pojasnili so, da bo DM ravnatelj OE gimnazija, vzgojiteljska in 

računalniška šola ustanovljeno šele s 1.9.2025. Trenutna sestava SZ mora s 1.9. 2025 imenovati 

v. d. ravnatelja OE gimnazija vzgojiteljska in računalniška šola. Novo vodstvo bo moralo 

poskrbeti za nove volitve predstavnike zaposlenih v SZ do konca oktobra 2025.  

 

V SZ bodo kot predstavniki delavcev po novem: 

 2 predstavnika zaposlenih OE srednje strojne in ekonomske šole 

 2 predstavnika zaposlenih OE gimnazija, vzgojiteljska in računalniška šola 

 1 predstavni zaposlenih VSŠ 

 Ostali člani SZ opravljajo funkcijo do konca mandata.  

 

Ko bo SZ konstituiran v skladu z novo organizacijsko strukturo bo lahko razpisal DM ravnatelja 

OE gimnazija, vzgojiteljska in računalniška šola in izpeljal postopek imenovanja.  

 

Člani SZ so v vpogled dobili vlogi ga. Miše Stržinar in mag. Petre Bremec. Potrdili so, da vlogi 

vsebujeta vsa potrebna dokazila in predlagali, da se pridobijo mnenja lokalne skupnosti, 

učiteljskega zbora, dijaške skupnosti in sveta staršev za nadaljevanje postopka o imenovanju 

ravnatelja/-ice OE/ direktorja/-ice Srednje strojne in ekonomske šole. Mnenja je potrebno 

pridobiti v 20 dneh od seje SZ. 

 

Na podlagi pridobljenih mnenj in predstavitve kandidatk na naslednji seji Sveta zavoda, se bo 

SZ odločil o imenovanju ravnatelja OE/direktorja ŠC Postojna. 

 

Člani SZ se strinjajo s predlaganim, da se zaključi postopek imenovanja ravnatelj OE gimnazija, 

vzgojiteljska in računalniška šola in obvesti kandidate, da ni bil nihče izbran in istočasno se v 

UL objavi uraden preklic razpisa objavljenega mesta.  

 

Predsednica SZ na predlog članov SZ, poda v glasovanje predlagana sklepa. Sklepa sta soglasno 

potrjena. 

 

Predlog sklepa 4/5: Potrdi se, da sta vlogi na razpisano delovno mesto ravnatelj/-ica OE 

Srednje strojne in ekonomske šole/direktor/-ica popolni in da se pridobijo mnenja lokalne 

in dijaške skupnosti, sveta staršev in učiteljskega zbora. 

 

Predlog sklepa: 4a/5: Potrdi se zaključek s postopkom imenovanja ravnatelja OE 

gimnazija, vzgojiteljska in računalniška šola 



Predlog sklepa: 4b/5: Potrdi se imenovanje vršilca dolžnosti strokovnega delavca znotraj 

zavoda 

 

 

Ad 5: Tekoča problematika 

 

Predsednica Sveta zavoda je člane seznanila s pritožbo bivših dijakov na učiteljico Evo Kristan, 

ki je bila na Svet zavoda naslovljena oktobra. Pojasnila je, da je bil z učiteljico opravljen 

razgovor.  

 

V marcu 2025 je na Svet zavoda ponovno prispel dopis, tokrat s strani bivših maturantov, v 

katerem so izrazili skrb glede obravnave njihove prejšnje pritožbe. 

 

Tudi letošnja generacija dijakov je izrazila nezadovoljstvo z delom profesorice Kristan, kar sta 

pojasnili tudi obe predstavnici Dijaške skupnosti. Dijaki so mnenja, da profesorica ne dosega 

pričakovanih standardov znanja angleščine, ki so potrebni za uspešno opravljanje splošne 

mature ter da pri pouku ni videti nobenih izboljšav. 

 

Podobno mnenje je izrazila tudi predsednica Sveta staršev, saj ima doma otroka, ki ga uči prof. 

Kristan in se ravno tako pritožuje nad načinom poučevanja profesorice Kristan. 

 

Prisotni člani SZ so izrazili skrb glede ravni angleškega jezika pri razlagi prof. Kristan ter 

povprašali, kakšni ukrepi so predvideni oziroma kaj bi se še lahko storilo za izboljšanje. 

 

Ravnateljica je člane obvestila, da je bila obravnava izvedena preko razgovora s prof. Kristan 

in da pričakuje izboljšave. Prisotni dijakinji pa sta mnenja, da do izboljšanja ne bo prišlo, saj 

prof. Kristan že vrsto let poučuje na nizki ravni. Omenili sta, da si v preteklosti nihče ni upal 

odkrito izraziti kritike, ker so se dijaki bali, da bi se profesorica lahko maščevala pri 

ocenjevanju, še posebej so bili previdni tisti, ki imajo na šoli mlajše sorojence. 

 

G. Selmani je prosil za besedo in obvestil člane SZ, da odstopa z mesta člana sveta javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Šolski center Postojna. Sporočil je, da bo predsednici SZ 

poslal uraden dopis, ko ga prejme s strani MVI-ja. 

 

Dodatnih vprašanj in pobud ni bilo, zato se je predsednica Sveta zavoda zahvalila vsem 

prisotnim za udeležbo na seji. Seja sveta zavoda je bila zaključena ob 18.30.  

 

 

Priloga:  

- tonski zapis seje, ki je shranjen v tajništvu šole 

 

 

  

 

             Zapisnik sestavila:                                                          Predsednica Sveta zavoda: 

         Biljana Kuridža Mršić, l.r.                                     Ariana Jurca, prof., l.r. 

 


